
College	van	B&W	van	de	gemeente	Weert	iaa	
de	leden	van	de	gemeenteraad.	
	
	
Weert,	19	september	2019	
	
Betreft:	Art	40	vragen	RvO	inzake	de	aanpassingen	in	de	Stadhuispassage		ter	hoogte	van	restaurant	
Marrees.		
	
Geacht	College,	
	
In	de	commissie	vergadering	R&E	van	12	september	j.l.	heeft	DUS	Weert	vragen	gesteld	over	de	
uitgevoerde	werkzaamheden	bij	restaurant	Marrees.	De	vragen	gingen	over:	

1. Het	besluit.	
2. De	kosten	van	de	werkzaamheden.	
3. De	dekking.	

Wethouder	van	Eijk	heeft	geantwoord:	
1. Er	is	geen	college	besluit.	
2. De	kosten	zijn	niet	inzichtelijk	te	maken.	
3. De	kosten	zijn	onder	andere	gedekt	uit	het	krediet	stadhuis.	

	
Mevrouw	Beenders	van	DUS	Weert	heeft	nog	een	verhelderings	vraag	gesteld:	
Wethouder	als	ik	u	goed	beluister	heeft	de	gemeente	zich	welwillend	opgesteld		en	kosten	gemaakt	
zodat	het	restaurant	zich	daar	kon	vestigen.	Zeg	ik	het	dan	goed	of	niet?	Het	antwoord	van	de	
wethouder	was:	Dat	zegt	u	goed.	
	
Bij	en	om	het	terras	van	Restaurant	Marrees	zijn	na	de	herinrichting	opnieuw	aanpassingen	verricht.		

1. Op	wiens	initiatief	hebben	de	aanpassingen	plaatsgevonden?		
2. Welke	aanpassingen	hebben	er	plaatsgevonden?	
3. Wat	was	de	reden	voor	deze	aanpassingen?	
4. Waarom	ligt	aan	deze	aanpassingen	geen	collegebesluit	ten	grondslag?	
5. Waarom	is	de	raad	hierover	niet	actief	geïnformeerd?	
6. Waarom	is	de	raad	niet	actief	gemeld	dat	er	geld	van	het	stadhuiskrediet	is	gebruikt	voor	een	

ander	doel	dan	door	de	raad	beschikbaar	gesteld?	
7. Wie	is	verantwoordelijk	voor	de	aanplant	van	de	bloembakken	die	aan	de	buitenzijde	van	het	

terras	staan?	
8. Wie	is	verantwoordelijk	voor	het	onderhoud?	
9. Hoe	denkt	u	over	de	mogelijke	precedent	werking?	

	
In	afwachting	van	uw	antwoorden	verblijven	wij,	
	
Met	vriendelijke	groet,	
	
Conny	Beenders-van	Dooren	
Fractievoorzitter	DUS	Weert	
	
	
	


